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TilFolketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 208 af 22. januar 2014 (alm. del).  
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen(V).

Morten Østergaard

/

Lone Holm Munk

J.nr.14-0207127
Den 4. februar 2014

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2013-14
ULØ Alm.del  Bilag 86
Offentligt (01)
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Spørgsmål
Hvorfor ændres der praksis med beskatning af ejendomme i landdistrikterne, 
og vil skatteministeren acceptere disse skatteforhøjelser?

Svar
I spørgsmålet forudsættes, at der er sket praksisændring. Dette er ikke tilfæl-
det, jævnfør svaret på SAU alm. del spørgsmål 207.


